
PROTOKOŁ NR LV/2022
z sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie

która odbyla się w dniu 23 czerwca 2022 roku.

Ad.1

0 godzinie 10QQ Przewodniczący Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie Robert Knik otworzył

:###:łb#L;#;SHi:g:##e\ri##w]#żP°stim#oEZLll#
Konarskiego,   naczelników   Urzędu   Miejskiego   w   Jędrzęjowie,   kierowników  jednostek
organizacyjnych    gminy,    sołtysów   oraz   powitał   Przewodniczącego    Delegatury   NSZZ
Solidamość Pana Krystyna Toczyłowskiego.

Ad2

Przewodniczący  R.  Kmk  stwierdził,  że  w  posiedzeniu  bierze  udział  20  radnych
i orzekł,  że jest to quorum prawomocne do podęjmowania uchwał.

Pprzewodniczący R.  Kmk zgłosił kandydaturę radnego A  Błaszkiewicza na sekretarza obrad
LV se§ji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie.
Ilmych kandydatur nie zgłoszono.
RRadnyA.Błaszkiewiczwyraziłzgodęnakandydowanie.
Pprzewodniczący R. Kmk poddał pod głosowanie kandydatuę radnego A.  Błasżkiewicza na
sekretarza obrad LV sesji Rady Miejskiej w Jędrzęjowie:

W glosowaniu wzięlo udzia] 20 radnych.

Za                                   -            20 glosów
Plzeciw                      -            O glosów
Wstrzymalo się          -             O glosów

RtiaadaMięjskawJędrzęjowiewybrałaradnegoA.BłaszkiewiczanasekretarzaobradLVseH.i
Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie.

A"
Pomdek obrad:

1.    Otwarcie sesji.
2.   Stwierdzenie quorum, powołanie sekretam obrad.
3.   Przyjęcie porządku obrad.
4.   Przyjęcie protokołu z LIV seąji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie z dnia 26 mąja 2022

roku
5.    Sprawozdanie z działalności Bumistrza między se§jami.
6.   Informacja o realizaęji  uchwał po4jętych na sesji  Rady  Mięjskięj  w Jędrzęjowie

26 mąja 2022 roku
7.   Debata nad raportem o stanie gminy Jędrzęjów za 2021 rok.
8.   Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Jędrzęjowa wotum zaufria.
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9.   Uchwała w sprawie zatwierdzeria sprawozdania finansowego oraz sprawozdania
z wykonania budżetu miasta i gminy Jędrzejowa za 2021 rok.
a)   odczytanie  opinii  Regionalnej  lzby  Obrachunkowej  w  Kielcach  dotyczącej
sprawozdania z wykonania budżetu,
b)   głosowanie nad projektem uchwały.

10. Uchwała  w  sprawie  udzielenia  Bumistrzowi  Miasta  Jędrzejowa  absolutorium
za 2021 rok.
a)   odczytanie wriosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium,
b)  odczytanie  opinii  Regionalnej  lzby  Obrachunkowej  w  Kielcach  w  sprawie
wniosku Komisji Rewizyjnej,
c)   głosowanie nad projektem uchwały.

1 1 . Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2022 rok.
12. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów

na lata 2022 - 2032.
13. Uchwała   w   sprawie    zmiany    uchwab    nr   XLV/406/2013    Rady    Miejskiej

w   Jędrzejowie   z   dnia   22   1istopada   2013   roku   w   sprawie   emisji   obligacji
komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

14.Uchwała    w    sprawie    zmiany    uchwały    nr    XLVII/447/18    Rady    Miejskiej
w Jędrzejowie z dnia 29 czerwca 2018 r. w sprawie emisji obligacji komunalnych
Gminy Jędrzejów oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

15. Uchwała   w   sprawie   emisji   obligacji   oraz   określenia   zasad   ich   zbywania,
nabywania i wykupu.

16. Uchwała w sprawie udzielenia dotacji  dla Parafii  Rzymskokatolickiej  pw.  M.  8.
Nieustającej     Pomocy    w    Łysakowie    Drugim    na    przeprowadzenie    prac
restauatorskich.

17. Uchwała   w   sprawie:    zmiany   Uchwały   Nr   LII/415/22    Rady    Miejskiej    w
Jędrzejowie  w sprawie  przyjęcia do  realizacji  przez  Gminę  Jędrzejów Programu

„Korpus Wsparcia Seniorów" na rok 2022.
18.Uchwała   w   sprawie   ustalenia   cen   za   przyjęcie   odpadów   do   składowania

na „Składowisku Odpadów Komunalnych w Potoku Małym".
19. Uchwała w sprawie dokonania oceny sytuacji ekonomiczno -finansowej Zakładu

Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jędrzejowie.
20. Uchwała w sprawie nadania mzwy rondu zlokalizowanemu w obrębie 04 miasta

Jędrzejowa.
21. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu.
22. Uchwała  w   sprawie   wyrażenia  zgody   na   nabycie   nieruchomości   do   zasobu

komunalnego.
23. Uchwała  w  sprawie  zmiany  uchwały  dotyczącej  wyrażenia  zgody  na  nabycie

nieruchomości do zasobu komunalnego.
24. Sprawy różne.
25. Zamknięcie obrad.



W glosowaniu nad przyjęciem po[ządku obrad wzię]o udzia] 20 radnych.

Za                                  -            20 glosów
Przeciw                        -             O glosów
Wstrzymalo się          -             O glosów

Proponowany porządek obrad został przez Radę Mięjską przyjęty.

Ad4
Pizyjęcie protokołu z LIV seąji Rady Mięjskięj w Jędrzęjowie z dnia 26 maja 2022 roku.

W glosowaniu nad przyjęciem protoko]u LIV sesji Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia
26 maja 2022 roku, wzięlo udzial 20 radnych.

Za                                   -            20 glosów

##absię    :     :E#
Rada Mięjska jednogłośnie przyjęła protokół z LIV sesji Rady Mięjskiej w Jędrzęjowie z dnia
26 maja 2022r., uwag nie wnoszac.

Ad5
Rada   Mięjska   w   Jędrzęjowie   przyjęła   sprawozdanie   z   działalności   Bumistrza   między
sesjami, uwag nie wnoszac.

Ad.6
Rada Mięjska w Jędrzęjowie przyjęła informację o realizaęji uchwał podjętych na  seąji Rady
Mięjskięj w Jędrzęjowie 26 mąja 2022 roku, uwag nie wnoszac.

PrzewodniczącyR.Krukpoinfomowałzebranych,żedodyskusjizapisałsięradnySęjmik`+iku
Województwa   Świętokrzyskiego   Pan   Artur   Konarski   po   czym   oddał   głos   radnemu
Na wstępie radny powitał wszystkich zebranych i poinformował że dość długo nie był na seąji
Rady  Mięjskięj  w  Jędrzęjowie  ale  po  okresie  pandemicznym  postanowił  przybyć  na  seąję
z   pewnymi   infbrmaęjami.   W   dalszęj   części   poinfomował   zebranych,   że   ostatnio   na

posiedzeniu   Komisji   Rolnictwa,   która   była   wyjazdowa   a   dotyczyła   „Ciuchci   Expres
po Nidzie" udało się podpisać porozumienie, które miało na celu wygaszenie dawnęj  spółki.
Samorząd    Województwa    podpisał    porozumienia    pomiędzy    gminami    a    Powiatmem
Jędrzęjowskim i Powiatem Pińczowskim. Organ ten będzie należał pod Parki Nadnidziańskie.
Jednocześnie       dodał,        że        został       złożony       `miosek       do        Polskiego       Ładu
o   modernizaęję   kolęjki.   Na  koniec   radny   dodał,   że   dzięk`Ąje   Panu   Burmistrzo\ri   oraz
Dyrektorowi J. Straszakowi za przychylność i ugoszczenie na sali w CK.

Bumristrz  M.  Piszczek poinfomował  zebranych,  że  tak jak  wspomniał  Pan  Radny
zakończenie    działalności    spółki    kolęjki    wąskotorowęj    to    bardzo    dobra    infbmaęja.
Jednocześnie  dodał,  że  bardzo  dobrze  wykonują prace  Parki  Nadnidziańskie  wokół  kolejki
lecz bez wsparcia radnych nic z tego rie będzie.



Ad.7
Debata nad raportem o stanie gminy Jędrzejów za 2021 rok.

Radny W.  Kędra zapytał o gospodarkę odpadami.  Radny  chciał się dowiedzieć jakie
działania   i  jaka   będzie   dalsza   polityka   w   temacie   odpadów.   Bumistrz   M.   Piszczek
poinfomował, że jest przygotowywane postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego
zgodnie  z  przepisami.   Dodał,  że  jesteśmy  po  kolejnej   wizycie  osób  które,   skrupulatnie
prowadzą obliczenia odnośrie rentowności budowy zakładu odzysku energii. Budowa takiego
zakładu wiązała by się z utizymaniem a przynajmniej powstrzymaniem ciągle zwiększanych
kosztów związanych z gospodarowaniem odpadami.

W dalszej części Przewodniczący R. Kruk zapytał Bumistrza M. Piszczka o stan wód
a dokładnie  chodzi  o  zmniejszenie  opadów  a tym  samym  mniejszą  ilość  wód  gruntowych.
Czy  nasze  ujęcie  wody jest  wystarczające  dla  gminy  i  czy  planowana jest  rozbudowa lub
modemizacja  systemu  wodociągowego  w  Jędrzejowie.   Bumistrz  M.   Piszczek  wyjaśnił,
że  prowadzone  są  budowy  we  własnym  zakresie.  Jednocześnie  porównał  do  rozbudowy
oczyszczalni  ścieków gdzie po latach rządów rozmaitych ugrupowań doprowadzone zostało
do tego, że oczyszczalnia nie spełniała niektórych wymogów lecz problem został rozwiązany.
Aby  nie  dopuścić   do   sytuacji  takiej  jak  z  oczyszczalnią  ścieków  są  podejmowane  już
działania.  Pamiętać  należy,  że  jest  to  bardzo  stare  ujęcie  wody  dlatego  trzeba  pomyśleć
o budowie nowego ujęcia wody. Budowa nowego ujęcia wody jest szacowana na kwotę ok.
30 000 000  zł.  Rada  była  już  informowana,  że  część  dofinansowania  bez  limitu  została
złożona   do   Polskiego   Ładu   na   rozbudowę,   modemizację,   przebudowy   ujęcia   wody
w  Wilanowie.  Dodatkowo  dodał,  że  nie  opierają  się  tylko  na  Polskim  Ładzie  ale  także
na programie „Feniks", który zastąpił fimdusz spójności. Ponadto w tym roku prowadzonych
j est dużo inwestycj i wodno-kanalizacy].nych.

Głos zabrał Radny G. Kuśmierz. Zapytał Pana Bumistrza czy w przypadku powstania
nowej   stacji  uzdatniania  wody,  woda  będzie  ozonowana  czy  chlorowana.  Ponieważ,  na
zachodzie  wody   są  ozonowane.   Jednocześnie  zapytał,  czy  podczas  awarii  woda  będzie
chlorowana  czy  ozonowana.  Burmistrz  M.  Piszczek  odpowiedział  Radnemu,  że  na  chwilę
obecną gmina nie uzdatnia wody. Ponieważ woda dostarczana nie wymaga uzdatniania. Woda
jest badana zarówno na ujęciu jak i u odbiorcy.

Ad.8
Uchwała w sprawie udzielenia Bumistrzowi Miasta Jędrzejowa wotum zauf:łnia.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 20 radnych.
Rada  Miejska  w  JędHejowie  powzię]a  uchwa]ę  w  sprawie  udzieLenia  Burniistrzowi
Miasta Jędmejowa wotum zaufania, następującą ilością glosów:

1.          Za                                    -            20 glosów
2.          Przeciw                                         O glosów
3.          Wstrzyma]o się          -              O g]osów

Powzięta Uchwala Nr LV/437/22 w zalączeniu do protoko]u.

Ad.9
Uchwała    w    sprawie    zatwierdzenia    sprawozdania    finansowego    oraz    sprawozdania
z wykonania budżetu miasta i gminy Jędrzejowa 2a 2021 rok.
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Bumistrz  M.   Piszczek  odczytał  opinię     Regionalnej   lzby  Obrachunkowej   w  Kielcach
dotyczącej sprawozdania z wykonania budżetu za 2021 rok.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzię]o udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwa]ę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego  oraz  sprawozdania  z  wykonania  budżetu  miasta  i  gminy  Jędrzejowa
za 2021 rok, następującą i]ością glosów:

Za                                   -            20 glosów
Przeciw                         -            O glos
Wstizymalo się          -            O g]osów

Powzięta Uchwa]a Nr LV/438/22 w za]ączeniu do protokolu.

Ad.10
Uchwała w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Jędrzejowa absolutorium za 2021 rok.

Przewodniczący   Komisji   Rewizyjnej   Ł.    Stanek   odczytał   sentencję   wniosku   Komisji
Rewizyjnej w sprawie absolutorium oraz opinię Regionalnej lzby Obrachunkowej w Kielcach
dotyczącej wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięło udzia] 20 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawieudzielenia  Burmistrzowi
Miasta Jędrzejowa abso]utorium za 2021 rok, następującą i]ością glosów:

1.          Za                                   -            20 glosów
2.          Przeciw                          -            O glos
3.          Wstizymalo się          -            O glosów

Powzięta Uchwala Ni. LV/439/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad.11
Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2022 rok.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 20 radnych.
Rada  Miejska  w  JędHejowie  powzięla  uchwalę  w  sprawie  zmian  w  budżecie  miasta
i gminy na 2022 rok, następującą i[ością glosów:

Za                                   -            20 g]osów

Łr:%Wmaiosię        :            :g::§óW

Powzięta Uchwala Nr LV/440/22 w zalączeniu do protokołu.
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Ad.12
Uchwała  w  sprawie  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  i  Gminy  Jędrzejów  na  lata
2022 - 2032.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 20 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla   uchwalę  w  sprawie  Wieloletniej   Prognozy
Finansowej Miasta i Gminy Jędrzejów na lata 2022 - 2032, następującą i]ością glosów:

1.          Za                                    -            20 głosów
2.          Przeciw                                         O glosów
3.          Wstrzyma]o się          -              O glosów

Powzięta Uchwala Nr LV/441/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad.13
Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XLV/406/2013  Rady Miejskiej w Jędrzejowie z dnia
22  listopada 2013  roku  w  sprawie  emisji  obligacji  komunalnych  oraz  określenia zasad  ich
zbywania, nabywania i wykupu.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 20 radnych.
Rada    Miejska    w    Jędrzejowie    powzięla    ucliwalę    w    sprawie    zmiany    uchwab
nr   XLV/406/2013   Rady   Miejskiej   w   Jędrzejowie  z   dnia   22   ]istopada   2013   roku
w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania
i wykupu, następującą ilością glosów:

Za                                  -            20 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzymalo się          -              O g]osów

Powzięta Uchwala Nr LV/442/22 w zalączeniu do protoko]u.

Ad.14
Uchwała w sprawie ziniany uchwały nr XLVII/447/18 Rady Miejskiej  w Jędrzejowie z dnia
29  czerwca  2018  r.  w  sprawie  emisji  obligacji  komunalnych  Gminy  Jędrzejów  oraz  zasad
ich zbywania, nabywania i wykupu.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzia] 20 radnych.
Rada    Miejska   w    Jędrzejowie    powzięla    uchwa]ę    w    sprawie   zmiany    uchwaD
nr XLVII/447/18  Rady Miejskiej  w Jędrzejowie z  dnia 29  czerwca 2018  r. w  sprawie
emisji  obligacji  komuna]nych  Gminy  Jędrzejów  oraz  zasad  ich  zbywania,  nabywania
i wykupu, następującą ilością glosów:

1.Za -             20 glosów
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2.          Przeciw                                           O glosów
3.          Wstrzymalo się          -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr LV/443/22 w za]ączeniu do protoko]u.

Ad.15
Uchwała w sprawie emisji obligacji oraz określeria zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzię]o udzial 20 radnych.
Rada   Miejska   w   Jędizejowie   powzięla   uchwa]ę   w   sprawieemisji   obligacji   oraz
określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, następującą i]ością glosów:

Za                                   -             20 glosów
Przeciw                                          O glosów
Wstrzyma]o się          -               O glosów

Powzięta Uchwa]a Nr LV/444/22 w zalączeniu do protokolu.

Przewodniczący R. Kruk zarządził 40 minutową przerwę w obradach.

Po przerwie Przewodniczący R. Kruk poprosił o potwierdzenie quorum.

Ad.16
Uchwała w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. M. 8. Nieustającej
Pomocy w Łysakowie Drugim na przeprowadzenie prac restauatorskich.

Brak uwag.

Przewodniczący R. Knik poinfomował zebranych, że wniosek o udzielenie dotacji został
zaopiniowany pozytywnie przez komisj e merytoryczne.

W g]osowaniu wzięlo udzia] 20 radnych.
Rada    Miejska    w    JędHejowie    powzię]a    uchwalę    w    sprawie   wyrażenia    zgody
na dokonanie zamiany nieruchomości, następującą ilością glosów:

Za                                   -             20 g]osów
Przeciw                                           O g]osów
wstTzyma]O się          -               o giosów

Powzięta Uchwala Nr LV/445/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad.17
Uchwała   w   sprawie:   zmiany   Uchwały   Nr   LII/415/22   Rady   Miejskiej   w   Jędrzejowie
w  sprawie  przyjęcia  do  realizacji  przez  Gminę  Jędrzejów  Programu  „Korpus  Wsparcia
Seniorów" na rok 2022.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 20 radnych.
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Rada    Miejska   w    Jędrzejowie    powzięła    uchwalę    w    sprawie:    zmiany    Uchwab7
Nr LII/415#2  Rady  Miejskiej  w Jędrzejowie w  sprawie  pizyjęcia  do  realizacji  przez
Gminę  Jędrzejów  Programu  „Korpus  Wsparcia  Seniorów"  na  rok 2022,  następującą
ilością glosów:

1.          Za                                    -            20 g]osów
2.          Przeciw                                           O glosów
3.          Wstrzymalo się          -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr LV/446/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad.18
Uchwała w sprawie ustalenia cen za przyjęcie odpadów do składowania na „Składowisku
Odpadów Komunalnych w Potoku Małym".

Brak uwag.

Przewodniczący  R.  Kmk  zapytał  Bumistrza  M.  Piszczka  czy  te  podwyżki  wypłyną  na
wzrost cen odbioru odpadów. Burmistrz M. Piszczek poinfomował, że ta uchwała nie ma nic
wspólnego z naszą umową na odbiór odpadów. Jednocześnie dodał, że nie wszystkie odpady
możemy składować u siebie dlatego muszą być wywożone do Włoszczowy lub do Promnika.

W glosowaniu wzięlo udzia] 20 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwałę  w  sprawieustalenia  cen  za  przyjęcie
odpadów do skladowania na „Skladowisku Odpadów Komuna[nych w Potoku Malym",
następującą i]ością g]osów:

Za                                  -            20 glosów

Łrżwma]osżę       :          :g:::::

Powzięta Uchwala Nr LV/447/22w zalączeniu do pmtokolu.

Ad.19
Uchwała   w   sprawie   dokonania   oceny    sytuacji    ekonomiczmo   -   finansowej    Zakładu
Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jędrzejowie.

Przewodniczący R. Knik zap)ftał Bumistrza M. Piszczkajak wygląda sytuacja w ZPOZ.
Burmistrz  M.  Piszczek  poproszony  o  krótkie  omówienie   stwierdził,  że  ZPOZ  wykazał
190 000 zł. zysku co było wielokrotnie powtarzane na Komisjach. Ponadto to jest kolejny rok
kiedy nie trzeba dokładać z budżetu do ZPOZ.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię[o udzial 20 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwa]ę  w  sprawie  dokonania  oceny  sytuacji
ekonomiczno  -  finansowej  Zakladu  Podstawowej  Opieki  Zdrowotnej  w  JędRejowie,
następującą ilością glosów:

1.Za -             20 g]Osów
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2.          Przeciw                                           O glosów
3.          Wstrzymalo się          -               O glosów

Powzięta Uchwala Nr LV/448/22 w załączeniu do protokolu.

Ad.20
Uchwała w sprawie nadania nazwy rondu zlokalizowanemu w obrębie 04 miasta Jędrzejowa.

Głos    zabrał    Radny    W.     Kędra,    który     zaznaczył    że    każda    osoba    wymieniona
w  uzasadnieniu  projektu  uchwały  jest  godna  upamiętnienia.   Przewodniczący  W.   Kędra
poprosił aby w przyszłości jeśli będą budowane jakieś ronda czy ulice aby otrzymały nazwę
tych pozostałych osób wymienionych w projekcie.

W g]osowaniu wzięlo udzia] 20 radnych.
Rada  Miejska  w  Jędrzejowie  powzięla  uchwalę  w  spi.awie  nadania  nazwy  rondu
z]okalizowanemu w obrębie 04 miasta Jędrzejowa, następującą ilością glosów:

Za                                  -            17 glosów
Przeciw                                         O glosów
Wstrzyma]o się          -              3 g]osów

Powzięta Uchwala Nr LV/449/22 w zalączeniu do protoko]u.

Ad.21
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu.

Brak uwag.

W glosowaniu wzię]o udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzię]a uchwalę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie
kolejnych umów najmu, następującą ilością g]osÓw:

1.          Za                                    -             20 glosów

::       Łr:#Wmaiosię       :           :g:::::

Powzięta Uchwala Nr LV/450/22 w zalączeniu do protokolu.

Ad.22
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu komunalnego.

Brak uwag.

W glosowaniu wzięlo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jędrzejowie powzięla uchwa]ę w sprawiewyrażenia zgody na nabycie
nieruchomości do zasobu komunalnego, następującą i]ością glosów:

Za                                  -            20 glosów
Przeciw                                        O glosów
Wstrzyma]o się          -              O glosów
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Powzięta Uchwa]a Nr LV/451/22 w zalączeniu do protoko]u.

Ad.23
Uchwała w sprawie zmiany uchwały dotyczącej  wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości
do zasobu komunalnego.

Brak uwag.

W g]osowaniu wzięlo udzia] 20 radnych.
Rada Miejska w Jędizejowie powzię]a uchwa]ę w sprawie zmiany uchwaly dotyczącej
wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości do zasobu komunalnego, następującą ilością
glosów:

1.          Za                                    -            20 głosów
2.          Przeciw                                           O g]osów
3.          Wstrzymalo się           -                O g]osÓw

Powzięta Uchwala Nr LV/452/22 w za]ączeniu do protokolu.

Ad.24
Sprawy różne.
Radny  T.  Kot  zapytał  czy  ostatnie  opady  atmosfeiyczne  były  na  tyle  intensywne  aby
upoważniały  nas  do  składania  wniosków  o  odbudowę  dróg  z  tzw.  „powodziówek"  i jakie
drogi są przewidziane. Bumistrz M. Piszczek wyjaśnił, że będą składane wnioski. Na chwilę
obecną już zostało  wysłane  pismo  o  zaistniałej  sytuaęji.  Gmina jest także  na  sporządzaniu
protokołów  sżkodowych.  Drogi  w pierwszej  kolejności  to  ul.  Okrężna.  Ponadto  Bumistrz
poinfomował, że jest umówiony na spotkanie z mieszkańcami oraz przedstawicielami Wód
Polskich odnośnie ul. Okrężnej jak i Brzeźnicy.

W dalszej części Radny Ł.  Skrzypczak poprosił Bumistrza o kilka słów dotyczących
rozstrzygnięcia Programu Polski Ładu.  Bumistrz M.  Piszczek wyjaśrił,  że przy pierwszym
naborze  była  ul.  Długa,  budowa  kolejnej  drogi  na  terenach  inwestycyjnych  gdzie  zostały
sprzedane  kolejne  działki  gdzie  już  są  prowadzone  budowy.  Kolejną  większą  inwestycją
będzie  rozbudowa  Pływalni  Miejskiej  i  dwie  sale  sportowe.  Radny  Ł.  Skrzypczak  zapytał
Bumistrza,   że   w   ubiegłym   tygodniu   odbyła   się   gala   bokserka,   która   była   dużym
wydarzeniem  sportowym  czy  w  przyszłości  jest  możliwe  wybudowanie  hali  sportowo  -
widowiskowej  aby  takie  imprezy  mogły  się  odbywać.  Burmistrz  stwierdził,  że  taką realną
inwestycją  będzie  rozbudowanie  hali   sportowej   przy   Szkole  Podstawowej   Nr  4  i  jest
to kwestia czasu kiedy będzie to realizowane.

Następnie  głos zabrał Radny P. Kowalski, który zapytał Bumistrza czy wiadomo jest
coś o drodze w miejscowości Książę - Skroniów. Bumistrz wyjaśnił, że oficjalnie na dzień
dzisiejszy nic nie jest wiadomo, ponieważ czekamy na infomacje. Kolejne pytanie Radnego
dotyczyło  o  doraźne  remonty  przedmiotowej  drogi.  Burmistrz  odpowiedział  Radnemu,  że
będą takie remonty przeprowadzone o czym została poinfomowana Pani  Sołtys. Następnie
Radny P. Kowalski zapytał o ul. Reja gdzie robiony jest chodnik i czy w perspektywie czasu
on  będzie  robiony  dalej  czy  będzie  zakończony  tak jak  obecrie.  Bumistrz  wyjaśnił,  że
w rejonie budowy nowego chodnika występuje problem jakim jest PKP tzn. kiedy widzialny
był teren na pas drogowy na dzień dzisiejszy pozwoliło nam na wykonanie tego co obecnie
jest. Chodzi dokładnie o zwężenie chodnika ponieważ PKP rie wyraziło zgody na wejście w
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pas kolejowy. Możliwe jest wykonanie chodnika poriędzy ul. Cichą a ul. Nową. Dodatkowo
projektowane  jest  wykonanie  oświetlerie  na  fi.agmencie   od  ul.   Kolejowej   do  łącznika.
Ponadto  Radny  P.  Kowalski  zapytał  czy  możliwy jest remont przejazdu  kolejowego,  który
łączy  miejscowość  Książe  -  Skroriów  z  miastem.   Bumistrz  wyjaśnił,  że  ujęte  jest  to
w projekcie przebudowy G8.

W dalszej  części głos zabrał Radny  G.  Kuśmierz,  zapytał o zwrócenie  się   do  fimy
„FAMET",    która    jest    właścicielem    działki    graniczącej    z    przejazdem    kolejowym
a  chodzi  o  wycięcie  zarośli.  Burmistrz poinfomował,  że  zostanie  to  zapisane  w protokole
i   będzie   wystąpienie   oficjalne.   W   dalszej   części   radny   Kuśmierz   zapytał   Bumistrza
o  to,  że  mieszkańcy  pytają  radnego  w  jakim  kierunku  mają  iść  z  remontami  ogrzewań
własnych domów aby zapewniona była stała i rozsądna cena za opał. Burmistrz stwierdził, że
na dzień dzisiejszy nie jest w stanie odpowiedzieć na to pytanie.

Następnie  głos  zabrał  Radny  A.  Bielecki,  który  zapytał  na jaki  etapie  jest  gmina
odnośnie realizacji  2adań związanych z fotowoltaiką.  Bumistrz wyjaśnił,  że jest podpisana
umowa  z  inwestorem  zastępczym.  Niebawem  będzie  ogłaszany  przetarg  na  wykonawcę.
Radny A. Bielecki  zapytał Bumistrza odnośnie drogi K-78 w miejscowości Sudół. Burmistrz
odpowiedział  radnemu,  że  dokumentacja jest  w  trakcie,  w  tej  sytuacji  nie jest  wymagane
pozwolenie na budowę  lecz będzie to na zasadzie zgłoszenie.  Jeżeli  chodzi  o ciąg pieszo -
rowerowy  musi  być  projekt.  Na  dzień  dzisiejszy  Bumistrz  nie  pamiętał  do  kiedy  jest
realizacja ale wspomniał, Że środki są zabezpieczone na ten projekt.

Przewodniczący  R.  Kruk  zwrócił  się  do  Bumistrza  o  wprowadzenie  ograniczenia
prędkości   od  ronda  -  ul.   Parkowa  do   ul.   Sportowej   ze   względu  na  okres   wakacyjny
i wzmożony ruch dzieci na placu zabaw mieszczący się w parku.  Bumistrz zwrócił uwagę,
że  obowiązuje  ograniczenie  prędkości  do  40km/h.   Dodatkowo  Przewodniczący  poprosił
o  wprowadzenie  dodatkowych  działań  podnoszących  bezpieczeństwo  w  ruchu  drogowym.
Burmistrz odnosząc się do propozycji przewodniczącego stwierdził, że w tym rejonie patrole
Policji pełnią służbę a w szczególności przy boisku treningowym a chodzi przede wszystkim
o  egzekwowanie  przępisów  a  nie  wprowadzanie  dodatkowego  ograniczenia  do  30  lm/h.
Jednocześnie dodał, że patrole pojawiają się także bliżej parku.

Radny    A.     Błasżkiewicz    złożył    wniosek    do    Przewodniczącego    R.     Knika,
Oaby  wyznaczył  spośród  wszystkich  radnych  Rady  Miejskiej  jednego  radnego  chętnego
do uczestnictwa w Komisji Gospodarki Komunalnej i Porządku Publicmego, ponieważ jeden
radny,  który  jest     cżłonkiem  tej  komisji  nagminnie  nie  bierze  udziału  w  posiedzeniach
komisji. W związku z powyższym komisja nie może prawidłowo fimkcjonować.

Ad.25
Zamknięcie obrad.

Przewodniczący  Rady  R.  Knik  zamknął  LV  sesję  Rady  Miejskiej
o godz.  |2Ql.

Protokołowała

COŁĄą
Bcrrbura Gola

Z_gl_ł_fl_cmńkźi
1 .  Lista obecności.
2. Podtięte uchwały.
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